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BADACSONYTÖRDEMIC KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ TESTÜLETE 
 
Szám: 30/2014. 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2014. november 
13-án 17.00 órakor megtartott rendkívüli üléséről. 
 
ÜLÉS HELYE: Badacsonytördemic, Önkormányzati Hivatal 
 
JELEN VANNAK:  
 
  Vollmuth Péter polgármester 
  Kövesdi Anett képviselő 
  Szabó Imre képviselő 
  Kövesdi Sándor képviselő 
  Csonka Gergő képviselő 
 
TANÁCSKOZÁSRA JOGGAL MEGHÍVOTT: 
 
  Lutár Mária jegyző 
  Molnárné Vajda Krisztina költségvetési ügyintéző 
 
A lakosság részéről 5 fő van jelen. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Üdvözlöm a megjelenteket, megállapítom, hogy a 5 
képviselő jelen van, az ülés határozatképes.  
Az ülést megnyitom. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Kövesdi Anett képviselőt és Szabó Imre 
képviselőt javasolom.  
A javaslatot a Képviselő-testület 5 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
elfogadja. 
 
Javasolom a Képviselő-testület tagjainak, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokat 
tárgyalja.  
A napirendi javaslatot a Képviselő-testület 5 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 
nélkül elfogadja. 
 
 
Megtárgyalt napirend: 
 
1. Kötelező felvételt biztosító általános iskola kijelölésének véleményezése 
Előadó: Vollmuth Péter polgármester 
 
Zárt ülés 
 
4. Szociális ügyekben döntés meghozatala 
Előadó: Vollmuth Péter 
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1.Kötelező felvételt biztosító általános iskola kijelölésének véleményezése 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Kinek van kérdése az első napirendi ponttal 
kapcsolatban? Jegyzőasszony, van kiegészíteni valód? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Nincsen kiegészíteni valóm, megkapta minden képviselő az 
előterjesztést, melyhez csatolva van a kormányhivatal javaslata. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Nincs kérdés? Szavazhatunk? Ki az, aki az első 
napirendi pontot elfogadja, és igennel szavaz? 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül meghozza az 
alábbi 
 
131/2014. (XI. 13.)  

 
H a t á r o z a t o t 
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
egyetért a Veszprém Megyei kormányhivatal által meghatározott 
és közzétett, Tapolcai Járásban Badacsonytördemic településre 
vonatkozó, kötelező felvételt biztosító általános iskola felvételi 
körzethatár meghatározásával. 
Megbízza a polgármestert, hogy a határozatot a Veszprém 
Megyei Kormányhivatal részére küldje meg. 
Felelős: Vollmuth Péter polgármester 
Határidő: 2014. november 29. 

 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Megkértem a könyvelő asszonyt, néhány szóban 
ismertesse az önkormányzat pénzügyi helyzetét. November végén szeretnénk - ha minden 
összejön - az óvodát visszaköltöztetni, november 24-én már takarítás van tervezve és a kerítés 
befejezése a Gelencsér Ottó felől.  
Ami az önkormányzatot csak félig érinti, mivel a terület az önkormányzaté, december 6-án 
lesz a présmúzeum átadása. Ezzel nagyjából az ez évi beruházások lezáródnak. Kérem 
Molnárné Vajda Krisztinát, hogy adjon rövid tájékoztatást az önkormányzat pénzügyi 
helyzetéről. 
 
MOLNÁRNÉ VAJDA KRISZTINA pénzügyi ügyintéző: Az önkormányzat éves 
költségvetése éves terv alapján készül, ennek a felhasználásáról adok most tájékoztatást. 
Lekötött pénzeszközünk 34.779.000 Ft, a költségvetési számlán levő egyenlegünk 13 millió 
Ft, Így összesen 54.563.000 Ft-tal rendelkezik most az önkormányzat. Ebből kötelezettség 
vállalásunk az óvoda felújítására kapott 25 millió Ft állami támogatás, melyhez 3 millió Ft-ot 
vállalt be önrészként az önkormányzat. Így összesen 28 millió forint, ami ebben az évben 
kifizetendő. Hosszú távú kötelezettség vállalásunk még a strand működési kiadásainak 
biztosítása, azt a múltkori képviselő-testületi ülésen tárgyaltuk és abból 18 millió Ft átutalásra 
került a Strandüzemeltető KFT-nek. Abból a beruházás még kifizetetlen számláit fizették ki, 
hogy eltudjanak vele számolni. Az elszámolást követően kerül vissza az önkormányzathoz ez 
a pénz. Most egyéb nagyobb kifizetésünk nincs. 
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VOLLMUTH PÉTER polgármester: Még annyit kell megemlíteni, hogy lesz ennek a 
présmúzeumnak a rövid távú finanszírozása, ez önkormányzati pénzből történik meg. 
 
MOLNÁRNÉ VAJDA KRISZTINA ügyintéző: Az Alapítvány nyert pályázaton 12 millió Ft-
ot, a pályázat 100%-ban támogatott, a költségeket azonban meg kell előlegezni. Mivel ennyi 
pénzzel az Alapítvány nem rendelkezik, ezért az önkormányzat, ha megelőlegezi, akkor a 
pályázat elszámolása után ezt a pénzt az Alapítvány visszaadja. Úgyhogy ez csak egy 
megelőlegezés. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Ugyanaz, mint a zongorával volt, olyan három hónapos 
időszak alatt lezajlik ez a dolog. Kinek van kérdése a könyvelő asszonyhoz? Nincs kérdés? 
Kriszti köszönjük. Van egyéb kérdés a képviselők részéről? 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Nekem lenne vegyes ügyek keretében hozzászólásom, mert 
a napirendünkben nincs benne. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Ma nincs vegyes ügyek. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Akkor én szeretnék hozzászólni egy-két mondatot a mai 
napon is, hogy ha a képviselő társaim is hozzájárulnak. Először is szeretném megkérdezni, 
hogy mivel a testületi üléseink nyilvánosak, a lakosság értesítése miért nem történik meg. Az 
utóbbi két ülésünk is az alakuló ülésről és most sincs az ülésről kitéve meghívó a 
hirdetőtábláinkra, holott erről az SZMSZ-ünk rendelkezik, hogy hol kell meghirdetni az 
ülésünket. A másik, ezt a jegyzőasszonytól szeretném kérni, hogy az előterjesztések 
előkészítésekor ugye meg van, hogy az előterjesztésnél, hogy ki készítette az előterjesztést ki 
az előadó. De a határidőt és a felelősét azt nem szoktam látni az előterjesztésekben. Ha ezt 
lehetne pótolni. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Jegyzőkönyvekben benne van. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: De az előterjesztésekben is szeretném, ha megjelenne. És 
még egyet. A beszámoló a lejárt határidejű határozatokról, szintén szeretném, ha 
megkaphatnánk. És még egy, ami nem egy utolsó dolog. Egy hónapja történtek a választások, 
azóta felállt ez a testület. Most már egy hónapja bárhova megyek mindenhol azzal fogadnak, 
hogy mi van Tördemicen? Mi történik itt! Békétlenség van, vagy mi? Én úgy indultam el, 
hogy konszenzusos alapon dolgozzunk és konstruktívan. A faluért dolgozzunk, és ne egymást 
áskáljuk. Mostanában nemcsak Badacsonytördemicen és Lábdihegyen ahol közlekedek, 
hanem ha már elmegyek Tapolcára már ott is azzal fogadnak, hogy aláírásgyűjtéseket vagy 
aláírásgyűjtés folyik ellenünk az Anett és ellenem. Nem tudom, hogy kinek fáj, hogy itt 
vagyunk, mindenkinek lehetősége volt, hogy a választásokkor az x-et oda tegyék, ahova 
akarják. Bármilyen aláírást gyűjtenek jogilag semmit sem ér, mert nem írja felül a választást 
egy népszavazás, az aláírásgyűjtés sem. Én szeretném megkérni, hogy aki illetékes benne, 
mert akik az aláírást gyűjtik olyan személyek, akiket mondtak, nem biztos, hogy őnekik jutott 
eszükbe, hogy aláírást gyűjtsenek ellenünk, hogy mind a ketten benne vagyunk a testületben. 
Hogy megmondani nekik fejezzék be, mert jogi következményei is lehetnek ennek, hogy 
áskálódnak. Már olyan is felvetődött, hogy ideológiai hozzáállásom milyen, már evvel is 
megkerestek, mert ilyet is kérdeznek. Megmondom, mivel itt vannak a lakosság részéről is. 
Soha nem voltam az MSZMP-nek tagja, egy pártnak sem voltam a tagja, tehát ideológiailag 
teljesen független vagyok, és a faluért akarok dolgozni. Úgyhogy köszönöm szépen, csak 
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ennyit akartam mondani! Ha lehet, most már hagyjuk abba, mert mindig úgy mondják, hogy 
aki karddal harcol az, kard által vész el! Én is be tudok keményíteni olyan tekintetben, hogy 
jogi eszközökhöz tudok folyamodni, hogy ha arról van szó! Úgyhogy nagyon szépen kérem, 
aki illetékes benne fejezze be a családunk elleni áskálódást. Köszönöm szépen! 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Kinek van még hozzászólása? Több napirendi pont nem 
lévén az ülést 17.12 órakor bezárja, és zárt ülést rendel el. 
 
 
 

K.m.f. 
 

 
 
 Vollmuth Péter       Lutár Mária 
            polgármester          jegyző 
 
 
 
 
 Kövesdi Anett        Szabó Imre 
      jegyzőkönyv hitelesítő                     jegyzőkönyv hitelesítő 
 
 
 


